
 

 
Valkenburg aan de Geul, 13 oktober 2019 

 
 

Informatieve vragen begroting 2020-2023 
 
 

Pagina 10: Aangaande het regionaal Koopstromenonderzoek.  
● Graag een toelichting wat dit onderzoek behelst en hoe aanvullende wensen 

van onze gemeente hierin meegenomen kunnen worden. 
 

Pagina 11: Gemeentegrot. 
In het voorjaar van 2020 loopt het contract tussen BV Limburg en 
exploitatiemaatschappij Polfermolen af en dient besluitvorming plaats te vinden over 
het vervolg. Om meer inzicht te krijgen in kansen en mogelijkheden voor de 
exploitatie van de grot wordt een onderzoek opgestart.  

● Wat moeten wij ons bij dit onderzoek voorstellen? Heeft het college (naast een 
lichtshow) al een andere exploitatie mogelijkheid voor ogen?  

 
Pagina 15: Formatiebehoefte economische zaken. 
Onze fractie heeft dit onderdeel een paar keer gelezen en is tot de conclusie 
gekomen dat het verhaal niet helder is. Het is duidelijk dat door jarenlang 
projectmatig te werken het rendement en de effecten van de organisatie zijn 
toegenomen. Zelfs de Provincie heeft dit opgemerkt en de, hierdoor opgebouwde, 
goede naam wekt de interesse van investeerders, exploitanten en ondernemers. 
Mooi zou men zeggen maar het is inderdaad jammer dat niet alle projecten opgepakt 
kunnen worden vanwege een gebrek aan capaciteit. Om niet altijd externe adviseurs 
in te moeten schakelen wordt voorgesteld een projectleider aan te trekken die breed 
inzetbaar is. Hier is een bedrag van 100.000 mee gemoeid. Op het eind van de rit 
zouden we goedkoper uit zijn en kan tevens invulling gegeven worden aan de 
professionalisering van de evenementenorganisatie.  
Om goed in te kunnen schatten of we inderdaad goedkoper uit zijn met een 
projectleider t.o.v. externe adviseurs zouden we graag antwoord krijgen op volgende 
vraag: 

● Welk bedrag wordt bij benadering jaarlijks uitgegeven aan externe adviseurs? 
 

Verder is het ons niet geheel duidelijk of de raad inderdaad voorgesteld wordt een 
projectleider aan te trekken en het, hiervoor benodigd budget, te voteren. Dat  “hier 
een bedrag mee gemoeid is van 100.000” vinden wij iets te vrijblijvend geformuleerd 
vandaar onze vraag; 

● Moeten we uit de tekst concluderen dat het (naar wij aannemen) structurele 
bedrag van 100.000  als loon uitgekeerd gaat worden aan een, aan te trekken, 
projectleider indien de raad dit bedrag zou voteren? 
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Pagina 43, punt f: Bewaakte fietsenstalling en openbaar toilet Walramplein. 
Vorig jaar is de beslissing over het wel dan niet realiseren van een openbaar toilet 
uitgesteld. In de tekst is te lezen dat er gesprekken gaande zijn met de ondernemers 
over het realiseren van een Nette Toiletten constructie.  

● Graag een stand van zaken van deze gesprekken.  
 
 
Pagina 19 Thema 4 ondersteuning en zorg 
Voor de inburgering moet een uitvoeringsplan en een aanbesteding in 2020 zijn 
afgerond.  

● Wat is de stand van zaken?  
 
Pagina 20 Thema 4 ondersteuning en zorg 
Er wordt gesproken over welzijnsmakelaar, bewegingsmakelaar en welzijnscoach en 
over een onderzoek in 2019.  

● Wat zijn nu de functies die de gemeente voor de diverse doelgroepen voor 
ogen heeft?  

● Wat is de stand van zaken van de onderzoeken hiernaar en besluiten 
hierover?  

 
 

 
Namens de fractie PGP, 
Corry Fulmer-Bouwens 
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